
Beste leden van GroenLinks Oss, 
 
 
Ik ben GroenLinks erg dankbaar voor de kansen en het vertrouwen dat ik heb gekregen om me te 
ontwikkelen en me in te zetten voor onze idealen. Eerst als burgerlid, toen raadslid en als laatste als 
bestuurslid. Ik ben blij dat ik zoveel fijne mensen heb leren kennen en zoveel heb kunnen leren en 
betekenen. Een enorme verrijking. Ik ben trots op de grote groei van onze afdeling en fractie en alle 
successen. Er is een stevig fundament gelegd om op voort te bouwen. Voor mijn gevoel is het voor 
mij nu tijd om te stoppen met politiek en ruimte te maken voor anderen en voor mezelf ook om 
ruimte te maken voor nieuwe avonturen. Ik hoop daarbij van harte dat we elkaar kunnen blijven 
ontmoeten van mens tot mens. Want natuurlijk zijn we er als partij voor de politieke resultaten, maar 
diep in mijn hart heb ik de verbinding met anderen -die ik soms juist op het scherpst van de snede 
vond- altijd het meest waardevolle gevonden.  
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